
Veljaki madžarske narodnosti v
Lendavi so poslali prisrčno vabilo
našim rojakom v Porabje, naj se
organizirajo in se 20. avgusta zvečer
odpravijo na romanje v Lendavo,
kje bodo skupaj počastili kopijo
krone kralja Štefana ob bogoslužju
sombotelskega nadškofa. Ali bodo
romanje res organizirali, še ni
znano, kot tudi ne, pod katerimi
pogoji se bo te velike manifestacije
udeležil državni vrh. Tega bi kazalo
opomniti, da to ni naš praznik. Saj
nekaj takega iz leta v leto slišimo 17.
avgusta od enega predstavnika v
slovenskem parlamentu.

V tem koncu se je začela oživljati
še ena tradicionalna priložnostna
dejavnost. Gre za razbijanje
kozarcev. Prvič so jo prikazali pred
kratkim na meji med zemljiščem
soboškega BTC-ja in Murskatransa,
ponovili pa sojo v drugi zasedbi
na vaških igrah tnoravske občine
v Filovcih. Kapetan zmagovalne
ekipe je bil eden od najvplivnejših
moravskih svetnikov.

Občina Beltinci se pripravlja
na občinski praznik. Vsebina
praznovanja je določena, niso pa
termini posameznih slovesnosti.
Te še usklajujejo z županovim
umikom, saj ne želijo, da ga
«fe kateri od slovesnosti zaradi
prezasedenosti ali utrujenosti
ne bi bilo, kot se je to zgodilo na
beltinskem festivalu.

Turniška in dobrovniška občina
sta se že logistično in terminsko
uskladili, kdaj in kako bosta vozili
mulj iz čistilnih naprav v znamenito
bioelektrarno v Dobrovniku.
Hkrati naj bi oba občinska odbora
že usklajevala projekt oživitve
živinoreje v opuščenih hlevih na eni
od tumiških kmetij.

Vzorčno in najsodobneje
opremljeno kmetijsko posestvo
v sosednji Madžarski, ki je bilo v
lasti enega od najbolj propulzivnih
pomurskih podjetnikov in
inovatorjev, ki ob reji prašičev,
proizvodnji bioplina obvladuje še
informacijske tehnologije in, kar
je najpomembneje, še lepotilni
center s plastično kirurgijo, je prej
omenjeno posest in mehanizacijo
moralo prepustiti bankam. Če se
bo to zgodilo pri nas, bodo verjetno
najbolj zadovoljni mali delničarji
NKBM. Če bi celotni imperij
obvladovala NKBM, bi po ocenah
analitikov delnica omenjene banke
pridobila en cent vrednosti.

Znamenita soboška gledališka
dvorana Park je trenutno v
mirovanju. Tehniki namreč
opravljajo meritve, ali imajo toplotne
črpalke vpliv na toplogredne pline.
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